
Protokół Nr X/2011 

z obrad X sesji Rady Powiatu w Nidzicy IV kadencji, 

która odbyła się w sali konferencyjnej nidzickiego Ratusza 

w dniu 28 września 2011 r.  

 
 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady – p. Grzegorz Napiwodzki o godzinie 12:02 otworzył sesję, a następnie 

przywitał zaproszonych gości oraz radnych powiatu, Panów Starostę i Wicestarostę, dyrektorów i 

kierowników jednostek powiatowych, wydziałów Starostwa Powiatowego, przedstawicieli prasy, radia, 

rodziców wyróżnionych maturzystów oraz wszystkich przybyłych. Oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego 

protokołu. 

p. Grzegorz Napiwodzki zaznaczył, że porządek obrad sesji dostarczony został radnym wraz              

z materiałami sesyjnymi. Zapytał, czy są do niego uwagi. 

Wicestarosta Lech Brzozowski, w imieniu Zarządu Powiatu wnioskował o rozszerzenie punktu 7 o podpunkt 4) 

podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia okresu udzielenia poręczenia kredytu długoterminowego 

zaciągniętego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Sprawa ta była szeroko omawiana na 

posiedzeniach komisji stałych Rady Powiatu.  

Więcej zmian do porządku obrad nie było.   

Wnioskowana przez L. Brzozowskiego zmiana w porządku obrad została przyjęta jednogłośnie.  

Rozszerzony porządek obrad o podpunkt 4)  w punkcie 7 został przyjęty jednogłośnie. 

  

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wyróżnienie najlepszych maturzystów szkół ponadgimnazjalnych w Powiecie Nidzickim w roku szkolnym 

2010/2011. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu i wykonania uchwał Rady. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu za pierwsze półrocze 2011 roku oraz kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego. 

7. Podjęcie uchwał w  sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026,  

2) zmian w budżecie powiatu na rok 2011, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie podziału środków na 2011 rok przyznanych samorządowi 

powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych,  

4) przedłużenia okresu udzielenia poręczenia kredytu długoterminowego zaciągniętego przez 

Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski. 

 

Do posiedzenia dołączył p. Stanisław Rabczyński. Na sali obecnych było 13 radnych. 

 

Ad. 2. 

Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek przedstawiła sylwetki, osiągnięcia i plany wyróżnionych 

maturzystów, a byli to: Aleksandra Czajka i Magdalena Majewska – absolwentki ZSO w Nidzicy, 

Radosław Gontarz, Mateusz Szcześniak – z ZSZiO w Nidzicy oraz Dawid Piotrowski z ZSRiO 

w Jagarzewie. 
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Następnie Przewodniczący Rady Powiatu – Grzegorz Napiwodzki, Wiceprzewodniczący Rady – 

p. Jacek Kosmala, Starosta Nidzicki – Ludwik Ekiert i Wicestarosta – Lech Brzozowski uhonorowali 

najlepszych maturzystów Powiatu Nidzickiego. Nieobecnych absolwentów ZSZiO oraz ZSO 

reprezentowali rodzice. Wyróżnionym zostały wręczone drobne upominki i kwiaty. 

 

Do posiedzenia dołączył p. Edward Rozmus. Na sali obecnych było 14 radnych. 

 

Ad. 3. 

Uwag do protokołu z poprzedniej sesji nie było. Został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. 

Sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu złożył jego Przewodniczący Starosta 

Ludwik Ekiert. Stanowi on załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. Dodał, że ukazał się ranking 

powiatów ziemskich w miesięczniku samorządowym. Poinformował, że zajęliśmy na 312 powiatów  

10.  miejsce. Ranking określał ilość inwestycji na 1 mieszkańca. Wykorzystaliśmy środki bardzo 

racjonalnie. Inwestowaliśmy w infrastrukturę powiatu. Przez to  powiat jest i ładniejszy i bardziej 

funkcjonalny. Przypomniał, że jutro o godz. 13:00 odbędzie się otwarcie drogi w Łynie. 

 

Ad. 5. 

p. Krzysztof Skurczyński zwrócił się z zapytaniem, czy rozstrzygnięto konkurs na stanowisko 

Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Wcześniej dostał odpowiedź, że został rozpisany 

konkurs na to stanowisko. 

p. Ewelina Szymańska zwróciła się z następującymi zapytaniami do dyr. PZD: 

1) czy w m. Lipowo zostały wyczyszczone studzienki odwadniające, 

2) czy wykonano remont  drogi na odcinku Krokowo w stronę Szkudaja (głównie chodzi o dziury 

na poboczu), 

3) czy usunięto wiatrołomy na odcinku drogi Wola- Krokowo, 

4) czy droga Krokowo-Zalesie jest przygotowywana do zbliżającej się zimy. Chodzi głównie o jej 

wyrównanie i wycinkę krzewów. 

p. Jacek Kosmala wystąpił z następującymi interpelacjami: 

1) zaznaczył, że kilka sesji temu pytał, czy jest możliwość usunięcia garbów na ul. 

Działdowskiej,  

2) zauważył, że po godz. 22:00 przejazd kolejowy nie jest strzeżony. Nie działa oznakowanie. 

Tylko patrzeć, jak dojdzie do jakiegoś wypadku.  

Pan Starosta zaznaczył, że Działdowska to nie jest ulica powiatowa. 

p. J. Kosmala zauważył, że trzeba sprawę do kogoś zgłosić. 

 

Ad. 6. 

Skarbnik Powiatu – p. Renata Mróz przedstawiła informację o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

za pierwsze półrocze 2011 roku oraz kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego. 

Stanowią one załączniki nr 4 i 5 do niniejszego protokołu. 

Uwag i pytań nie było.  

Rada przyjęła informację do wiadomości. 

 

Ad. 7. 1) 

p. Renata Mróz  zaznaczyła, że  projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026 był szczegółowo omawiany na posiedzeniach 

komisji. Zmiany nastąpiły w związku ze zmianami w budżecie.  

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/74/2011 w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026, która znajduje się w 

dokumentach Rady Powiatu. 
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Ad. 7. 2) 

p. Grzegorz Napiwodzki zapytał, czy odnośnie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011 ktoś 

chce zabrać głos lub czy są pytania. Zaznaczył, że projekt szczegółowo omówiony został na posiedzeniach komisji. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/75/2011 w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na rok 2011, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 7. 3) 

p. Anna Kalinowska zaznaczyła, że projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziału środków 

na 2011 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych 

omawiany był przez komisje. Na pytania udzielono odpowiedzi. Ponieważ nie było uwag, prosiła o jego 

przegłosowanie. 

Uwag i pytań nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/76/2011 zmieniającą uchwałę w 

sprawie podziału środków na 2011 rok przyznanych samorządowi powiatowemu przez Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i 

społecznej osób niepełnosprawnych, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 7. 4) 

p. Renata Mróz zaznaczyła, że projekt uchwały w sprawie przedłużenia okresu udzielenia poręczenia 

kredytu długoterminowego zaciągniętego przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy omówiony był już 

na posiedzeniach komisji stałych. Przygotowany został na podstawie wniosków Dyrektor ZOZ. 

Przypomniała, że pierwsze poręczenie było w 2005 r. na 5 lat. Ostatnie 2 raty z 2011 r. zostaną 

przesunięte do spłaty w roku 2012.  

Pytań i uwag nie było. 

Rada w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr X/77/2011 w sprawie 

przedłużenia okresu udzielenia poręczenia kredytu długoterminowego zaciągniętego przez Zespół 

Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, która znajduje się w dokumentach Rady Powiatu. 

 

Ad. 8. 

Pan Starosta poinformował, że na otwarcie drogi w Łynie można będzie dojechać zorganizowanym 

transportem o godz. 12:30 sprzed Starostwa.  

p. Elżbieta Bieniek odpowiedziała na zapytanie p. Krzysztofa Skurczyńskiego. Zaznaczyła, że 

ogłoszony był nabór na stanowisko Kierownika PCPR. Komisja Rekrutacyjna sprawdzała 2 aplikacje, 

które wpłynęły. Obie aplikantki zakwalifikowały się do rozmów. Największą ilość punktów uzyskała p. 

Anna Kalinowska. Drugą ofertę złożyła Pani z terenu Powiatu Olsztyńskiego.  

Pan Starosta poprosił dyrektora PZD o odpowiedź na zapytania p. Eweliny Szymańskiej. 

p. Jacek Dłuski poinformował, że nie udało się dotąd zrealizować studzienek w Lipowie, ale na 

pewno w ciągu 2-3 tygodni zostaną oczyszczone. Odnośnie remontu drogi Krokowo-Szkudaj, 

wykonany został remont cząstkowy. Zaznaczył, że zlecono zadanie dla firmy, która wyrywa korzenie i 

uzupełnia braki materiałem. Prace trwają lub już się kończą. Odnośnie drogi Krokowo-Zalesie podał, że 

przed 1 września odbył się przegląd dróg. Ta droga została wyrównana. Jej stan obecnie jest dobry. W 

sprawie zakrzaczeń odpowiedział, że są one niwelowane na newralgicznych punktach. Dodatkowo 

droga Krokowo –Zalesie została włączona do zimowego utrzymania, tak, żeby była przejezdna. 

 

Pan Starosta ustosunkował się do zapytań p. J. Kosmali. Przypomniał, że chodzi o zjazd z 

Konopnickiej na ul. Działdowską. Ulica należy do miasta. 

p. Ryszard Kumelski dodał, że na zjeździe z Konopnickiej są bardzo duże wybrzuszenia, co jest 

bardzo niebezpieczne. Jest to na drodze wojewódzkiej, ale gospodarzem jest powiat. Poprosił o 

interwencję w tej sprawie, jak również odnośnie przejazdu kolejowego. 
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p. Paweł Bukowski zauważył, że p. Grala informował, że od godz. 22:00 do rana pociągi nie 

kursują. 

p. Jacek Dłuski przypomniał, że kierował pismo do PKP odnośnie remontów przejazdów. 

Otrzymał odpowiedź, że do końca III kwartału będą remonty w zakresie cząstkowym na przejazdach. 

Zaklejono jedną dziurę w nawierzchni asfaltowej. Może ponowne pisma coś zmienią w tym zakresie. 

Ze strony PZD odnośnie ul. Działdowskiej oraz otwierania przejazdów kolejowych przygotowane 

zostaną stosowne pisma i odpowiednio skierowane. 

 

Ad. 9. 

p. Krzysztof Skurczyński zwrócił się z pytaniem do p. Jacka Dłuskiego, o której godzinie zaczyna 

pracę. 

Pan Starosta zaprotestował. Zaznaczył, że wolne wnioski to nie są pytania radnych. 

p. Grzegorz Napiwodzki udzielił głosu p. Krzysztofowi Skurczyńskiemu.  

p. Krzysztof Skurczyński podziękował p. Dłuskiemu za efekty pracy, które widać na drogach. Zwrócił się 

również do Komendanta Policji o częstsze kontrole trzeźwości kierowców w Radominie. 

p. Jacek Kosmala odniósł się do wyróżnień maturzystów. Podziękował również nauczycielom za tak dobre 

wyniki  w nauce. 

p. Ryszard Kumelski wyraził nadzieję, że znajdzie to odzwierciedlenie w nagrodach na Dzień Edukacji 

Narodowej.   

p. Janusz Kwiatek zaprosił wszystkich na IV Maraton Kulturalny. Od dzisiaj do 30 września odbywają się 

spotkania autorskie i warsztaty. Są zaplanowane spotkania dla dzieci, młodzieży i dorosłych. Zaprosił szczególnie na 

piątek, godz. 17:00 na zapowiedź  monografii Powiatu. Dodał, że Maraton został dofinansowany z budżetu powiatu, 

za co podziękował Radzie. 

p. Grzegorz Napiwodzki odniósł się do krajowego rankingu powiatów. Zaznaczył, że wydatki majątkowe to 

realizacja inwestycji w stosunku do wielkości powiatu i ilości mieszkańców. Uważa, że to wielki sukces, że nasz 

powiat znalazł się na 10 miejscu w kraju. Stoi za nim wielu ludzi. Bardzo podziękował Zarządowi, Skarbnikowi, 

Sekretarzowi i wszystkim, którzy składali wnioski i obsługiwali projekty. Wymaga to wiele trudu. Życzyłby sobie, 

żeby taki sukces powtórzyć w 2011 roku i latach następnych.  Zaznaczył, że mądre decyzje wpływają na rozwój 

powiatu i życie jego mieszkańców. Wnioskował, aby dla osób, które wyróżniły się przy pracy nad projektami, 

przewidzieć jakieś wyróżnienia i gratyfikacje. Zaznaczył, że Pan Starosta jest ojcem sukcesu, którym niewątpliwie jest 

uzyskanie przez nasz biedny powiat tak wysokiej pozycji w skali kraju. Pogratulował wszystkim osiągnięcia. 

Pan Starosta podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego sukcesu, również radnym za decyzje o 

przeznaczenie wydatków na ten cel. Dodał, że Zarząd stara się ubogacić powiat i jak najwięcej inwestować.  

 

Więcej wolnych wniosków nie było. 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący Rady o godz. 13:21 zamknął obrady sesji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor                                         Przewodniczący Rady 

/-/ mgr Małgorzata Wojtaszewska                   /-/ Grzegorz Napiwodzki 
 


